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БТПП
БИЗНЕС, ДАНЪЦИ, ИНОВАЦИИ
РАБОТОДАТЕЛИ, ТРИСТРАННО СЪТРУДНИЧЕСТВО
ТЕМИ В РАЗВИТИЕ

БТПП - (БРОЙ НОВИНИ: 8)

Набелязани са съвместни бъдещи инициативи в изложбената дейност Председателят на БТПП Цветан Симеонов
се срещна с управителя на Интер Експо Център Ивайло Иванов. На срещата беше обсъдено състоянието на
панаирната и изложбена дейност в страната след ограниченията във връзка с Ковид-19. Търговските изложения
дават възможност за запознаване с най-новите постижения и идеи в представената област и по... 

24-милионният Шанхай е с висока концентрация на компании и е добър пазар за български стоки Ивет Николова,
новоназначен ръководител СТИВ - Шанхай, посети БТПП и разговаря с председателя Цветан Симеонов. Тя
представи приоритетите на своята мисия и идеи за бъдещи съвместни инициативи с Палатата. Отбеляза, че 24-
милионният Шанхай е добър пазар, един от най развитите бизнес центрове в Китай. Поради в... 

Цветан Симеонов посети българското посолство в Полша и се срещна с посланик Маргарита Ганева, съобщиха от
Българската търговско-промишлена палата. Двамата са направили преглед на инициативите, които могат да
разширят икономическото сътрудничество между България и Полша през следващата година. Акцентът е поставен
на потенциала в областта на туризма и интереса на полски туристи към нашата страна. За... 

Бе договорен обмен на икономическа информация за активизиране на двустранния бизнес Председателят на
БТПП Цветан Симеонов разговаря с Н.Пр. Асад Хосе Хатер Пена, посланик на Колумбия в Полша, акредитиран за
България. Разговорът се състоя в Посолството на България във Варшава. Посланик Пена запозна Симеонов с
основни факти за икономическото развитие на своята страна, която е четвъртата по големин... 

Заглавие: Партньорство на БТПП с Интер Експо Център
Дата: 29.11.2022 12:02
Медия: Българска Търговско-Промишлена Палата

Заглавие: Новият ръководител на СТИВ - Шанхай посети БТПП
Дата: 29.11.2022 12:02
Медия: Българска Търговско-Промишлена Палата

Заглавие: Полша е на 10-то място като експортна и импортна дестинация за страната ни
Дата: 28.11.2022 19:39
Медия: Банкеръ

Заглавие: Среща на председателя на БТПП с колумбийския посланик в Полша
Дата: 28.11.2022 16:01
Медия: Българска Търговско-Промишлена Палата

Заглавие: Срещи на председателя на БТПП във Варшава
Дата: 28.11.2022 11:32
Медия: Българска Търговско-Промишлена Палата

https://www.bcci.bg/news/19188
https://www.bcci.bg/news/19187
https://www.banker.bg/upravlenie-i-biznes/read/polsha-e-na-10-to-miasto-kato-eksportna-i-importna-destinaciia-za-stranata-ni
https://www.bcci.bg/news/19186
https://www.bcci.bg/news/19185


Обсъждане на инициативи, които да разширят икономическото сътрудничество между България и Полша Цветан
Симеонов посети Българското посолство в Полша и се срещна с посланик Маргарита Ганева. В срещата взеха
участие Йордан Драганчев, ръководител на Службата по търговско-икономически въпроси във Варшава и Витолд
Кърчевски, почетен консул на България в Полша. Срещата бе част от програмата на визитата... 

Мила Маречкова е управител в Бритиш Американ Табако България от 2014 година. Завършила е френска
гимназия, след това продължава образованието си в УНСС, специалност "Финанси". Има магистърска степен по
финанси и бизнес администрация. Стартира кариерата си в Българската търговско-промишлена палата, а после
се присъединява към Adidas – в годините, в които компанията прави първите си стъпки на българ... 

На 20 септември 2022 г. в София беше подписана новата Българо-швейцарска програма за сътрудничество между
правителствата на Република България и на Конфедерация Швейцария. Програмата ще се изпълнява до края на
2029 г. и ще подпомага проекти в областта на образованието, научните изследвания, околната среда, превенция
на трафика на хора, борба с корупцията и др. В областта на професионалното образов... 

Ще бъдат разяснени и новите екологични изисквания към полските и оранжерийните култури Актуални
технологични решения в зеленчукопроизводството ще бъдат показани от експерти от Национална служба за
съвети в земеделието, Териториален областен офис (ТОО) – Габрово и Аграрен университет – гр. Пловдив по
време на семинар, който ще се проведе утре – 30 ноември 2022 г. Събитието ще се проведе в гр. Габро... 

БИЗНЕС, ДАНЪЦИ, ИНОВАЦИИ - (БРОЙ НОВИНИ:
12)

Пазарът на жилища в София прегрява и, ако тенденцията на нарастване на цените на имотите в столицата от
изминаващата година се запази, то в края на 2023 може да се стигне до т.нар. "балон" на пазара. Такъв обаче все
още няма, въпреки тенденцията на забележимо ускоряване нарастване на цените на жилищата през 2022 до 22%
на годишна база. Данните показват, че в 23% от кварталите в София цените са отч... 

Последната партида оборудване за изграждането на новия блок на ТЕЦ "Костолац Б" пристигна на площадката с
кораб. B3 ще бъде свързан към мрежата през юни и ще бъде пуснат в експлоатация още през октомври, каза
министърът на минното дело и енергетиката на Сърбия Дубравка Джедович. Изграждането на най-голямото
съоръжение за производство на електроенергия на Западните Балкани през последните четири де... 

Заглавие: Мила Маречкова: Не мечтая за успеха, работя за него!
Дата: 29.11.2022 10:23
Медия: Жената Днес

Заглавие: Търговско-промишлена палата - Стара Загора се включва в продължението на швейцарската
подкрепа за дуалното обучение в България
Дата: 28.11.2022 23:55
Медия: Икономически портал на регион Стара Загора

Заглавие: Актуални технологични решения в зеленчукопроизводството показват в Габрово
Дата: 29.11.2022 12:30
Медия: Агрозона

Заглавие: Къде можем да си купим най-евтино жилище у нас
Дата: 29.11.2022 04:05
Медия: News Maker

Заглавие: Сърбия ще пусне в експлоатация въглищната централа Kostolac B3 още през октомври 2023 г.
Дата: 29.11.2022 11:08
Медия: Publics

Заглавие: Пътищарите: Държавата незабавно да разплати своите задължения, в колапс сме от година
Дата: 29.11.2022 12:38

https://www.jenatadnes.com/ot-koritsata/mila-marechkova-ne-mechtaya-za-uspeha-rabotya-za-nego/
https://www.chambersz.com/targovsko-promishlena-palata-stara-zagora-se-vkluchva-v-prodaljenieto-na-shveicarskata-podkrepa-za-dualnoto-obuchenie-v-balgariya-47994
https://agrozona.bg/aktualni-tehnologichni-resheniya-v-zelenchukoproizvodstvoto-pokazvat-v-gabrovo/
https://newsmaker.bg/2022/11/%D0%BA%D1%8A%D0%B4%D0%B5-%D0%BC%D0%BE%D0%B6%D0%B5%D0%BC-%D0%B4%D0%B0-%D1%81%D0%B8-%D0%BA%D1%83%D0%BF%D0%B8%D0%BC-%D0%BD%D0%B0%D0%B9-%D0%B5%D0%B2%D1%82%D0%B8%D0%BD%D0%BE-%D0%B6%D0%B8%D0%BB%D0%B8%D1%89/
https://www.publics.bg/bg/news/33445/%D0%A1%D1%8A%D1%80%D0%B1%D0%B8%D1%8F_%D1%89%D0%B5_%D0%BF%D1%83%D1%81%D0%BD%D0%B5_%D0%B2_%D0%B5%D0%BA%D1%81%D0%BF%D0%BB%D0%BE%D0%B0%D1%82%D0%B0%D1%86%D0%B8%D1%8F_%D0%B2%D1%8A%D0%B3%D0%BB%D0%B8%D1%89%D0%BD%D0%B0%D1%82%D0%B0_%D1%86%D0%B5%D0%BD%D1%82%D1%80%D0%B0%D0%BB%D0%B0_Kostolac_B3_%D0%BE%D1%89%D0%B5_%D0%BF%D1%80%D0%B5%D0%B7_%D0%BE%D0%BA%D1%82%D0%BE%D0%BC%D0%B2%D1%80%D0%B8_2023_%D0%B3_.html
https://varnanovini.bg/2022/11/29/putishtarite-durjavata-nezabavno-da-ra/


Решението на Конституционния съд е доказателство за правотата на компаниите от пътно-строителния бранш,
които вече повече от година защитават с всички способи законността на извършените дейности по договорите за
текущ ремонт и поддържане на Републиканска пътна мрежа. Това се казва в позиция на Българска браншова
камара "Пътища". Вчера КС обяви за противоконституционно решението на парламента, с ко... 

"Тези хора направиха така, че година и половина да не се строи нищо, сега всичко е много по-скъпо", заяви
депутатът от ГЕРБ Александър Ненков пред журналисти в кулоарите на Народното събрание. "На практика нищо
не е мръднало, няма помен нито от пътища, нито от мостове", каза още Ненков Неговият съпартиец - Николай
Нанков допълни, че определени фирми са били притискани, като информацията е от бивш ... 

Война се разразява между Apple и Twitter. Новият изпълнителен директор на Twitter Илон Мъск обвини Apple, че се
опитва да свали платформата от App Store. За това съобщава The Guardian. Конфликтът между двата техгиганта
назрява след придобиването на социалната мрежа от Илон Мъск Илон Мъск придоби Twitter и уволни
ръководството Мъск отправи обвинения към техгиганта Apple, че Twitter е заплашен от пр... 

Министърът на иновациите и растежа Александър Пулев официално в писмен отговор до Народното събрание
потвърди, че Българската банка за развитие е похарчила веднъж 929 856 лв. и втори път 560 968 лв. по
нареждане на Кирил Петков като министър на икономиката за консултации по емисия ценни книжа на
държавната Българска банка за развитие, която никога не е пускана. Всъщност, отначало се е знаело, че н... 

Според данните на националната статистика ръст има във всички наблюдавани секториПрез ноември 2022 г.
общият показател на бизнес климата се покачва с 3,5 пункта в сравнение с предходния месец, като ръст на
показателя е регистриран във всички наблюдавани сектори - промишленост, строителство, търговия на дребно и
услуги. Съставният показател "бизнес климат в промишлеността" се увеличава с 0,8 пункта... 

/КРОСС/ През ноември 2022 г. общият показател на бизнес климата се покачва с 3.5 пункта в сравнение с
предходния месец, като ръст на показателя е регистриран във всички наблюдавани сектори - промишленост,
строителство, търговия на дребно и услуги, отчитат от НСИ след проведени анкети сред представители на
основните икономически дейности у нас. Промишлеността" се увеличава с 0.8 пункта, което се дъ... 

Медия: ВАРНА новини

Заглавие: ГЕРБ: Тези хора направиха така, че година и половина да не се строи нищо
Дата: 29.11.2022 12:34
Медия: Телевизия Евроком

Заглавие: Война се разразява между Apple и Twitter
Дата: 29.11.2022 12:34
Медия: Господари на уеба

Заглавие: 1,5 млн. лв. консултантски от ББР за неосъществена емисия на ББР при К. Петков
Дата: 29.11.2022 12:19
Медия: 19 минути

Заглавие: Бизнес климатът у нас бележи ръст през ноември
Дата: 29.11.2022 12:07
Медия: Economy

Заглавие: Подобряване на бизнес климата у нас отчитат от НСИ
Дата: 29.11.2022 12:02
Медия: Агенция "КРОСС"

Заглавие: Настимир Ананиев: Пари има, но някой ще разплати ли незаконно строителство
Дата: 29.11.2022 11:47
Медия: Факти

https://eurocom.bg/new/gerb-tezi-khora-napravikha-taka-che-godina-i-polovina-da-ne-se-stroi-nishcho
https://gospodari.com/voyna-se-razrazyava-mezhdu-apple-i-twitter/
https://19min.bg/news/novini_8/1-5-mln-lv-konsultantski-ot-bbr-za-neosashtestvena-emisiia-na-bbr-p-174221.html
https://www.economy.bg/business/view/53069/Biznes-klimatyt-u-nas-belezhi-ryst-prez-noemvri
https://www.cross.bg/sledvashtite-mesetza-biznes-1707655.html
https://fakti.bg/bulgaria/734761-nastimir-ananiev-pari-ima-no-nakoi-shte-razplati-li-nezakonno-stroitelstvo


През пролетта парламентът позволи да се платят половината от парите за текущ ремонт и поддържане на
пътищата. Другата половина трябваше да се плати въз основа на доклад на междуведомствена работна група,
която да установи какво и как е свършено и струва ли си цената"Пари има. Въпросът е ще разплати ли някой
незаконно строителство". Това заяви пред БНР Настимир Ананиев, зам.-председател на ПГ на "П... 

Решението на съда отвърза ръцете на пътните строители и те поискаха незабавна реакция от
държаватаКонституционният съд обяви за противоконституционно решението на Народното събрание, с което се
разреши на Агенция "Пътна инфраструктура" да изплати на пътните фирми половината от парите по договорите
им. Обявеното от съда в понеделник пътните фирми приеха като доказателство за правотата на компаниите... 

Делегация на Тайландско-камбоджанския бизнес съвет, водена от новия му председател Воратат
Тантимонгколсук, вчера посети КамбоджаДелегация на Тайландско-камбоджанския бизнес съвет, водена от
новия му председател Воратат Тантимонгколсук, вчера посети Камбоджа, предаде АКП. Целта на визитата е
търсене на допълнителни възможности за бизнес и инвестиции в страната. Делегацията се срещна с
камбоджански... 

Бизнес климатът у нас се подобрява, но се очаква поскъпване от промишлеността до услугитеНа фона на
очакваното охлаждане на имотния пазар, строителните предприемачи са оптимисти за следващите шест месеца.
Това показват резултати от анкетата на НСИ за бизнес климата у нас. Проучването регистрира и известно
увеличение на получените нови поръчки през последния месец. По отношение на продажните цени в... 

РАБОТОДАТЕЛИ, ТРИСТРАННО
СЪТРУДНИЧЕСТВО - (БРОЙ НОВИНИ: 6)

Очакванията за германския пазар на труда са преминали в положителна територия през ноември след шест
месеца на отрицателни прогнози, сочи проучване, публикувано днес и цитирано от ДПА. Нюрнбергският институт за
изследване на заетостта съобщи, че месечният му показател за пазара на труда се е повишил с 0,3 пункта до 100,5
пункта, изкачвайки се така минимално над неутралните 100 пункта. Барометърът ... 

Частният бизнес в Монтана ще изпита сериозни затруднения при вдигането на минималната работна заплата.
Това заяви регионалният представител на Асоциацията на индустриалния капитал в България за Монтана инж.
Иван Сергисов. Според него никой не пита бизнеса, решението се взима едностранно. С това оборудване, с този
персонал, с който разполагаме ние произвеждаме изделия с ниска принадена стойност. Ев... 

Заглавие: След решението на КС пътните фирми поискаха парите си от държавата
Дата: 29.11.2022 11:43
Медия: Дивидент

Заглавие: Тайландско-камбоджанският бизнес съвет търси допълнителни възможности за бизнес в Камбоджа
Дата: 29.11.2022 11:30
Медия: Факти

Заглавие: Строителните предприемачи очакват ръст на цените в следващите три месеца
Дата: 29.11.2022 10:46
Медия: Бизнес новините

Заглавие: Леко повишение на очакванията на германския пазар на труда, според проучване
Дата: 28.11.2022 15:14
Медия: Българска телеграфна агенция

Заглавие: Частният бизнес ще изпита сериозни затруднения при вдигането на минималната работна заплата
Дата: 29.11.2022 12:05
Медия: Монт Прес

Заглавие: Гълъб Донев: Българските граждани няма да бъдат на студено през тази зима
Дата: 29.11.2022 12:59
Медия: Българско национално радио

https://dividend.bg/ikonomika/sled-reshenieto-na-ks-patnite-firmi-poiskaha-parite-si
https://fakti.bg/biznes/734754-tailandsko-kambodjanskiat-biznes-savet-tarsi-dopalnitelni-vazmojnosti-za-biznes-v-kambodja
https://businessnovinite.bg/bg-biznes/stroitelnite-predpriemachi-ochakvat-rast-na-cenite-v-sledvashtite-tri-meseca.html
https://www.bta.bg/bg/news/economy/367703-leko-povishenie-na-ochakvaniyata-na-germanskiya-pazar-na-truda-sporedochi-prouc
https://www.mont-press.com/index.php?issue=472022&kind=&article=51952&rank=4&short=&numb=%D0%91%D1%80.%2B47%2B%282696%29%2C%2B%D0%B3%D0%BE%D0%B4.%2B%D0%A5%D0%A5%D0%A5III%2C%2B29%2B%D0%BD%D0%BE%D0%B5%D0%BC%D0%B2%D1%80%D0%B8%2B-%2B5%2B%D0%B4%D0%B5%D0%BA%D0%B5%D0%BC%D0%B2%D1%80%D0%B8%2B2022%2B%D0%B3.
https://bnr.bg/post/101743555/galab-donev-balgarskite-grajdani-nama-da-badat-na-studeno-prez-tazi-zima


Депутатите обсъждат днес законопроекта, с който се удължава действието на бюджетите на Здравната каса,
държавното обществено осигуряване и държавния бюджет. Извънредното заседание на НС започна с 30-минутна
закъснение – с почивка, през която се даде възможност на премиера Гълъб Донев и на двамата министри – на
труда и на финансите, да дойдат в парламента. От парламентарната трибуна премиерът Гъл... 

Домакинствата и малкият и среден бизнес може да получават по около 1000 лева на годишна база като
компенсация заради високите цени на енергийните източници. Шансът се крие в това да бъде приложен
европейски регламент 2022/1854, влизащ в сила от 1 декември, който обуславя парите от свръхпечалбите на
енергийните дружества да бъдат иззети от държавата и дадени на бита и бизнеса. Изпълнителната власт ... 

Пандемията от COVID-19 беше мащеха за едни и майка за други. Докато някои индустрии преживяха и
продължават да преживяват сериозни катаклизми, други се радваха на взривен растеж, което предполагаше
наемането на много нови служители. Пример за това е технологичната индустрия. Тя обаче също така е пример за
това какво се случва с пазара на труда в тези сектори, след като ситуацията се нормализира. ... 

Точно 23 119 българи са декларирали годишни доходи от над 120 000 лева. Това са официално най-богатите
българи, тъй като са изкарвали по над 10 000 лева на месец, сочи справка на министерство на финансите за
миналата година. На тези доходи са начислени данъци в размер на 775 млн. лева, уточнява министърът на
финансите Росица Велкова. Други 56 404 човека са декларирали, че са получили през предходн... 

ТЕМИ В РАЗВИТИЕ - (БРОЙ НОВИНИ: 10)

Какво означава опитът за обединение около и с БСП? Освен различни вариации на носталгичен комунизъм,
старомоден етатизъм и ляв популизъм, тези хора ги обединява единствено здрава русофилия и
путинофилия.Бившият президент и бивш лидер на БСП Георги Първанов прави опит за ляво обединение на всички
политици и формации, отронили се от БСП в последното десетилетие. Заедно с вътрешнопартийната опозиция ... 

На 11 ноември 2022 г. посланик Мария П. Цоцоркова връчи акредитивните си писма на президента на Република
Намибия д-р Хаге Гейнгоб. По време на церемонията в президентството във Виндхук и последвалата среща
посланик Цоцоркова и президентът Гейнгоб споделиха разбирането за историческия характер на двустранните
отношения, които бяха определени като традиционно приятелски и базирани на взаимно уважен... 

Заглавие: Може да получаваме по 1000 лв. годишно за топло, ако бъде приет еврорегламент
Дата: 29.11.2022 12:55
Медия: News.bg

Заглавие: Какъв да стана през 2023? Шест професии с добри перспективи през годината
Дата: 29.11.2022 12:45
Медия: Profit

Заглавие: Това са БГ богаташите! Колко изкарват
Дата: 29.11.2022 13:13
Медия: Агенция Стандарт

Заглавие: Старите муцуни на БСП: обединение за повече путинизъм
Дата: 29.11.2022 11:51
Медия: Дойче Веле

Заглавие: Посланик Мария Цоцоркова връчи акредитивните си писма на президента на Намибия д-р Хаге
Гейнгоб
Дата: 29.11.2022 11:51
Медия: Министерство на външните работи

Заглавие: Успешно приключи кампанията за набиране на средства за бъдещата първа българска космонавтка
Дата: 28.11.2022 20:12
Медия: Pixelmedia.bg

https://news.bg/energy/mozhe-da-poluchavame-po-1000-lv-godishno-za-toplo-ako-bade-priet-evroreglament.html
https://profit.bg/klasatsii/kakav-da-stana-prez-2023-shest-profesii-s-dobri-perspektivi-prez-godinata/
https://www.standartnews.com/balgariya-obshtestvo/tova-sa-bg-bogatashite-kolko-izkarvat-510483.html
https://www.dw.com/bg/starite-mucuni-na-bsp-obedinenie-za-povece-putinizm/a-63922865
https://www.mfa.bg/bg/news/35752
https://pixelmedia.bg/%D1%83%D1%81%D0%BF%D0%B5%D1%88%D0%BD%D0%BE-%D0%BF%D1%80%D0%B8%D0%BA%D0%BB%D1%8E%D1%87%D0%B8-%D0%BA%D0%B0%D0%BC%D0%BF%D0%B0%D0%BD%D0%B8%D1%8F%D1%82%D0%B0-%D0%B7%D0%B0-%D0%BD%D0%B0%D0%B1%D0%B8%D1%80/


1188 дарители се включиха в кампанията на бъдещата първа българска космонавтка Татяна Иванова,
организирана от онлайн платформата Подкрепи.бг. Така само за две седмици от нейното начало в сметката на
космическото момиче на България се събраха 118 хил. лева, които са й необходими, за да покрие разходите си за
обучение през следващата година и да се доближи до сбъдването на мечтата си да стане астро... 

Представители на ГЕРБ дадоха извънредна трибунка в кулоарите на Народното събрание. На брифинга взеха
участие бившите регионални министри Петя Аврамова и Николай Нанков, както и депутатът Александър Ненков.
Аврамова цитира решението на Конституционния съд за пътните строители и алармира, че предишното Народно
събрание се е намесило грубо в работата на Агенция "Пътна инфраструктура". По този начин ... 

Общата сума, която държавата трябва да изплати на пътните фирми е 1,5 млрд. лева за действително извършени
дейности. Това каза Стефан Чайков, председател на Браншовата камара "Пътища", по Нова ТВ. "Конституционният
съд отмени порочната процедура междуведомствени комисии, които откровено признават, че не са компетентни,
да се произнасят по вида и законността на строително-монтажни работи. Директния... 

Министерството на здравеопазването е прекратило обществената поръчка за покупката на 6 медицински
хеликоптера, тъй като единственият кандидат – италианската компания "Леонардо" - е дала по-висока оферта от
максимално допустимата. За това съобщи "Медиапул". Компанията "Леонардо" е предложила обща цена от 123
363 956 лв. без ДДС, а максималната определена от здравното министерство цена е 102 589 827... 

Мнозина членове на Европейския парламент разбират, че шпионажът със софтуерни програми като "Пегас" скоро
може да излезе от всякакъв контрол, но блокът засега не е готов да наложи по-строг правила върху употребата им.
Все повече влиятелни гласове от парламента призовават за приемането на европейски регламент за
използването на шпионски софтуер, който да даде нужните инструменти за реален контрол и... 

Мартин Лечев, търговски директор на КП Имобилиен Уважаеми г-н Лечев, бихте ли представили КП Имобилиен?
КП Имобилиен е дружество с дългогодишна история, създадено бе през 2003г. с дейност в областта на
недвижимите имоти. Логичното развитие на дейността му дойде чрез ориентирането му към алтернативната
енергия и по-конкретно доставка на оборудване за производство й. По същото време чисти вносители... 

Любимата преподавателка на поколения студенти право проф. д-р Красимира Средкова по получи голямата

Заглавие: ПЪРВО В ПИК TV! ГЕРБ след решението на КС за пътните строители: Някой е дал списък на Настимир
Ананиев на кои фирми да се плаща и на кои не (ВИДЕО/ОБНОВЕНА)
Дата: 29.11.2022 12:36
Медия: ПИК

Заглавие: Стефан Чайков: Държавата дължи над 1,5 млрд. лева на пътни фирми
Дата: 29.11.2022 12:33
Медия: Flashnews.bg

Заглавие: Провал на поръчката за медицински хеликоптери
Дата: 29.11.2022 12:30
Медия: OFFNews

Заглавие: ЕС не е готов да контролира шпионажа с "Пегас", а България се спотайва
Дата: 29.11.2022 12:03
Медия: Euractiv Bulgaria

Заглавие: Лидери сме на пазара на соларни решения за бизнеса
Дата: 29.11.2022 12:01
Медия: ProfiLand

Заглавие: Близо 25 000 лева събраха адвокати и магистрати на Благотворителния бал на юристите
Дата: 29.11.2022 11:42
Медия: 19 минути

https://pik.bg/%D0%BF%D1%8A%D1%80%D0%B2%D0%BE-%D0%B2-%D0%BF%D0%B8%D0%BA-tv-%D0%B3%D0%B5%D1%80%D0%B1-%D1%81%D0%BB%D0%B5%D0%B4-%D1%80%D0%B5%D1%88%D0%B5%D0%BD%D0%B8%D0%B5%D1%82%D0%BE-%D0%BD%D0%B0-%D0%BA%D1%81-%D0%B7%D0%B0-%D0%BF%D1%8A%D1%82%D0%BD%D0%B8%D1%82%D0%B5-%D1%81%D1%82%D1%80%D0%BE%D0%B8%D1%82%D0%B5%D0%BB%D0%B8-%D0%BD%D1%8F%D0%BA%D0%BE%D0%B9-%D0%B5-%D0%B4%D0%B0%D0%BB-%D1%81%D0%BF%D0%B8%D1%81%D1%8A%D0%BA-%D0%BD%D0%B0-%D0%BD%D0%B0%D1%81%D1%82%D0%B8%D0%BC-news1144232.html
https://www.flashnews.bg/stefan-chajkov-darzhavata-dalzhi-nad-1-5-mlrd-leva-na-patni-firmi/
https://offnews.bg/zdrave/proval-na-porachkata-za-meditcinski-helikopteri-790526.html
https://euractiv.bg/section/%D0%BF%D1%80%D0%B0%D0%B2%D0%BE%D1%81%D1%8A%D0%B4%D0%B8%D0%B5-%D0%B8-%D0%B2%D1%8A%D1%82%D1%80%D0%B5%D1%88%D0%B5%D0%BD-%D1%80%D0%B5%D0%B4/news/%D0%B5%D1%81-%D0%BD%D0%B5-%D0%B5-%D0%B3%D0%BE%D1%82%D0%BE%D0%B2-%D0%B4%D0%B0-%D0%BA%D0%BE%D0%BD%D1%82%D1%80%D0%BE%D0%BB%D0%B8%D1%80%D0%B0-%D1%88%D0%BF%D0%B8%D0%BE%D0%BD%D0%B0%D0%B6%D0%B0-%D1%81/
https://bg.profiland.net/articles/lideri-sme-na-pazara-na-solarni-resheniya-za-biznesa
https://19min.bg/news/novini_8/blizo-25-000-leva-sabraha-advokati-i-magistrati-na-blagotvoritelniia-174216.html


награда за правосъдие на X-тия Благотворителен бал на юристите. Статуетката и грамотата й бяха поднесени от
Министъра на образованието проф. Сашо Пенов, който е бил неин студент, а също така и самият той носител на
Гран При за 2017-та година. Професор Средкова е посветила 50 години от живота си на Т... 

Пореден месец продължава тенденцията руски граждани да разпродават имотите си у нас, показват данните на
БНБ. Нетният поток от инвестиции на чуждестранни лица в недвижими имоти е отрицателен в размер на 21,1 млн.
евро.Основната част са инвестиции в имоти на руснаци, като от сумата 16,9 млн. евро е отрицателният поток за
Русия. Продажбата на имоти от чужденци се увеличава три пъти спрямо година по-... 

Заглавие: Руснаци се отървават от имотите си у нас, купуват в Турция
Дата: 29.11.2022 00:00
Медия: Дума

https://www.duma.bg/rusnatsi-se-otarvavat-ot-imotite-si-u-nas-kupuvat-v-turtsiya-n267025
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